
KOMISJA POMOCY SPOŁECZNEJ, ZDROWIA, PORZĄDKU PUBLICZNEGO 
I BEZPIECZEŃSTWA  

RADY MIASTA KUTNO: 
 
-Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Kutno na 2023 rok: 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały- 7 „za” wraz 
z wnioskami: 
 
1.Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne remontu chodnika przy ul. Tarnowskiego od bloku nr 9 do przejścia 
dla pieszych przy skrzyżowaniu ulic Tarnowskiego – Zamoyskiego. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
2.Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne montażu sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic: Północna - 
Kasztanowa. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
3. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne położenia nowej nakładki na ul. Północnej na odcinku od 
ul. Skłodowskiej do ul. Kasztanowej. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
4. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne modernizacji ul. gen. Maczka wraz z wyznaczeniem miejsc 
parkingowych wzdłuż pasa drogowego. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
5. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne przebudowy nawierzchni pozostałej części ul. Paderewskiego od 
ul. Chopina. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
6. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne przebudowy nawierzchni ul. Czereśniowej od ul. Granicznej do 
ul. Bocznej. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
7. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne wykonania bezpiecznego przejścia dla pieszych na ul. Narutowicza 
przy rondzie. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
8. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska, rozdział 90015 – oświetlenie ulic, placów i dróg wykonania oświetlenia 
kompleksu sportowego od ul. Kochanowskiego do ul. Kopernika. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
9. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne wykonania chodnika w ul. Oporowskiej od Ronda Jasiukowicza do ul. 
Lipowej. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
 



 
10. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne budowy drogi w ul. Nowowiejskiej (dalszy etap) wraz z ul. Krętą. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
11. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne rozbudowy parkingu przy bloku Barlickiego 8. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
12. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska, rozdział 90015 – oświetlenie ulic, placów i dróg wykonania oświetlenia ulicznego 
na ul. Teligi od Różanego Centrum Medycznego do ul. Tarnowskiego. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
13. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska, rozdział 90015 – oświetlenie ulic, placów i dróg wykonania oświetlenia terenu 
między budynkami Wojska Polskiego 6 i Barlickiego 24a. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
14. Komisja wnioskuje o uwzględnienie w Dziale 600 Transport i łączność, rozdział 60016 – 
drogi publiczne gminne wykonania bezpiecznego przejścia dla pieszych przy kościele na 
Łąkoszynie przy skrzyżowaniu z ul. Korczaka. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
15. Komisja wnioskuje o zwiększenie dotacji o 300.000 zł w Dziale 700 Gospodarka 
mieszkaniowa, rozdział 7001 – Zakłady Gospodarki Mieszkaniowej dla Zarządu 
Nieruchomości Miejskich na modernizację zasobów mieszkaniowych. 
-powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
 
 
 
 


